
L«AMPA de Vilob� convoca per dimar ts una cassolada pel cas

del menjador

L'acte de protesta es far� si l'Ajuntament no accedeix en la reuni� de dilluns

a cedir el pavell� perqu� els nens hi dinin

Els usuaris del menjador de l«AMPA han de sor tir de

l«escola cada migdia per dinar en un local alternatiu.

VILOBê D'ONYAR | ROBERT G�ELL

El curs escolar d'educaci� Infantil i Prim�ria va comen�ar dimecres.

Podria ser un curs m�s, per� a l'escola Josep Madrenys de Vilob�

d'Onyar la problem�tica del menjador escolar segueix vigent.

L'AMPA ha convoca tot el poble dimar ts a les nou hores i deu

minuts del mat� davant l'edif ici de l'Ajuntament. L'objectiu �s fer una

cassolada per expressar el malestar vers les difer�ncies que hi ha

entre pares i Consell Comarcal de la Selva. "Volem que

l'Ajuntament vegi el que pensa la gent. Al nostre entendre, el

consistori actua d'esquenes als ve�ns. Si no ens escolten a

nosaltres, que escoltin les cassoles", va dir Carles Fit�, president de l'AMPA.

Aquest acte de protesta es dur� a terme sempre i quan la reuni� de dem� entre l'equip de govern de l'Ajuntament

de Vilob� i representaci� de l'AMPA no satisfaci a la segona par t. En la trobada, que es far� a les deu del mat�,

l'Associaci� de Mares i Pares demanar� al consistori que cedeixi un local municipal com el pavell� per tal que el

m�s del centenar de nens i nenes inscrits en el servei de menjador  alternatiu que ofereix l'AMPA dini dins el

recinte escolar. "El pavell� est� al costat de l'escola i aix� els nens no han de sor tir del centre ni creuar carrers.

No hi hauria cap risc", va argumentar Fit�.

"�s una guerra entre ells"

L'alcaldessa de la localitat selvatana, Olga Guillem, es va reunir ahir de manera extraordin�ria amb l'equip de

govern entre les nou del mat� i les dues del migdia per abordar la situaci� i preparar la reuni� de dem�. "Hem

estat treballant amb el cas i trucant al Consell Comarcal i al Depar tament d'Ensenyament. Si l'Ajuntament s'ha de

posicionar, ho far� al costat dels pares. Per� aquests han de veure que la gesti� �s el del Consell. �s una guerra

entre ells", va dir Guillem. L'alcaldessa va avan�ar a aquest diari que cedir un espai local com el poliespor tiu no

sembla factible. "El pavell� no dep�n de nosaltres perqu� est� dins el recinte escolar. En horari de classe �s

cosa del Depar tament d'Ensenyament. A par tir de les cinc de la tarda �s compet�ncia nostra", va matissar. "A

par t, un pavell� no reuneix les condicions sanit�ries ja que la gent hi fa espor t. A mi no m'agradaria que el meu

f ill meng�s cada dia en un pavell�", va afegir.  Davant aquesta situaci�, l'entrada de l'empresa Espais de Lleure

-contractada per l'AMPA- sembla dif�cil ja que el Depar tament d'Ensenyament nom�s permet l'acc�s a la cuina de

l'escola a Scolarest, empresa amb conveni amb el Consell Comarcal. El primer dia de curs, els Mossos

d'Esquadra van fer acte de pres�ncia a l'escola Josep Madrenys i van impedir l'entrada al menjador a l'AMPA i  al

seu servei de menjar a domicili.

L'alcaldessa valora de forma negativa la convocat�ria d'una cassolada per dimar ts si el consistori no facilita un

espai municipal. "Ho veig molt malament. Ens volen posar al mig d'un conf licte que han de negociar dimecres.

Que facin el que vulguin, per�  una cassolada no �s el que toca. Que s'esperin a dimecres i que despr�s facin el

que convingui".

I �s que tal i com van demanar els advocats de l'AMPA, dimecres hi haur� una reuni� entre el president del

Consell Comarcal, Rober t Fauria, i una representaci� de l'AMPA. En la trobada tamb� hi haur� una representaci�

del Depar tament d'Ensenyament. �s llavors quan les dues par ts intentaran posar f i a un conf licte que ja s'ha



allargat tres dies.

La posici� dels pares �s "contundent", segons les mateixes paraules de Fit�. Divendres a la nit hi va haver una

assemblea entre els pares que tenen f ills usuaris del menjador. En la votaci� per decidir el futur de la protesta, hi

va haver 85 vots a favor, cap en contra i dos en blanc. A par t, tamb� s'ha engegat una campanya de recollida de

f irmes per les botigues del poble com a senyal de solidaritat amb la reclamaci� a l'Ajuntament per tal que

concedeixi un espai municipal.

"Vull entendre que hi ha bona predisposici� per les dues dues par ts, per� tamb� penso que han tingut tot l'estiu

per posar-hi m� i no ho han fet. Sabien que passaria aix�. Ara ens hi volen posar pel mig i l'Ajuntament nom�s

pot fer de mediador. Com a alcaldessa nom�s vull que els nens mengin junts a l'escola i treballar� per aix�", va

comentar Guillem. Respecte a la reuni� de dimecres, l'Alcaldessa no hi �s convidada "per� proposar� anar-hi

com a mediadora. Si volen, clar". "Han de solucionar el problema s� o s�. Les dues par ts".
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